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ДЕТЕРМИНАНТЫ АКТИВИЗАЦИИ ИНВЕСТИЦИОННЫХ ПРОЦЕССОВ В МЕЖРЕГИОНАЛЬНОЙ КООПЕРАЦИИ 

 

В работе анализируются процессы межрегиональной международной кооперации. Для оценки предложена авторская методика на 
основе индексного подхода с учетом приоритетных направлений развития науки и техники («умная специализация»). Выявлены 

стратегически важные факторы воздействия на инноватизацию регионов через инвестиционные процессы зарубежных партнеров. 
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DETERMINANTS OF ACTIVATION OF INVESTMENT PROCESSES IN INTER-REGIONAL COOPERATION 

 

The paper analyzes the processes of interregional international cooperation. An author’s methodology was proposed for evaluation based 

on the index method with an emphasis on priority areas for the development of science and technology (“smart specialization”). The strategically 

important factors of influence on the innovation of the regions through the investment processes of foreign partners are identified. 
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